
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Söndag 4 december 2022 klockan 18:00 

Närvarande: Jonas, Sofia, Johan, Mattias och Maria 

§ 1 Mötet öppnas 
Mötet öppnas. 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkänns. 

§ 3 Val av justerare 

Johan Johansson väljs till justerare. 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 
Styrelsens protokoll finns ej att tillgå vid dagens möte.  

Ungdomssektionens protokoll – uppföljning av punkter från föregående möte tas upp vid detta 

möte, se nedan. 

§ 5 Ungdomsavslutning – reflektioner 

Ungdomsavslutningen funkade bra. Ljudet fungerade väldigt dåligt – troligen beror detta på att de 

trådlösa mikrofonerna inte fungerade som de ska, klockan i stora bollhallen går fel – Jonas tar upp 

mikrofon och klocka med kommunen. Ett 10-tal priser saknas – Jonas beställer fler.  

§ 6 Vintercupen – reflektioner cup-kommittén till styrelsen 12/12 

Cup-kommittéen kommer att närvara vid nästa styrelsemöte för att diskutera framtida cuper.  

Ungdomssektionen önskar att cuperna ska leva vidare men har förståelse för att det är tufft att få 

ihop lag för att arrangera cuperna, viktigt att skicka ut information till föreningar tidigt och då skicka 

mail direkt till ledarna för att inte riskera att fastna i föreningsmailboxar.   

§ 7 Ungdomssektionen 2020 - Hur arbetar vi 2023, sektionsmedlemmar, årshjul mm  

- Ungdomssektionen bemannas under 2023 av samma medlemmar som 2022 bortsett från 

Tobias som försvinner – sektionen har därmed en vakant plats 

- Flera i sektionen kommer att sluta i sektionen efter 2023 – Jonas, Sofia, Maria – sektionen 

behöver rekrytera nya medlemmar som kan slussas in under 2023 

- Årshjul behöver revideras – Sofia tar fram årshjul 

- 8 januari 2023 ska möte med samtliga ungdomsledare hållas i januari där bl a frågan om att 

bemanna ungdomssektionen ska tas upp 

§ 8  Avstämning lag   

- F0809 – Jonas har stämt av med Emil och Johan – Johan och Emil har meddelat att de inte 

kommer fortsätta som ledare, F10 (Marlene och Astrid) ställer sig positiva till att ta emot 09-

spelare, 08-spelare kommer att gå upp i senior på sikt  

- P10 – Mattias har stämt av med Dan S – laget saknar fortsatt ledare, ingen vill åta sig 

uppdraget – Mattias fortsätter att föra en dialog med P0809 (Sara och Eva) om möjlighet till 



sammanslagning, Mattias stämmer även av med Jocke Nystedt om han kan tänka sig att 

engagera sig i någon form     

- P1415 – Johan har stämt av med Tobbe – Tobbe meddelade att han kör på en stund till och 

att Meja Lorentsson stöttar upp, laget behöver förstärkas med fler ledare   

§ 9 Matchställ, beställning mm 

Jonas skickar ut till ledarna att de måste inventera vad de har och vad de behöver och meddela detta 

till sektionen.  

§ 10 Övriga frågor 

- Årsberättelser – Mattias stämmer av med Åse om upplägg och utskick till ledare 

§ 9 Nästa möte 

Söndag 8 januari 2023 – kl 18.00 Ungdomssektionen, kl 19.00 ansluter ungdomsledare - Bergslätt 

 

Vid pennan  

Maria Andersson 

 


